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Zápisnica zo Semináru k problematike vrcholového športu konanému  

30. 11. 2024 v Banskej Bystrici 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Vyhodnotenie sezóny 2024 a plány príprav reprezentačných výberov na r. 2025 - 

LOB, PO, OC, juniori OB, dospelí OB. 

2. Pomer delenia finančných prostriedkov pre reprezentácie na r. 2025, systém refundá-

cie a zloženie reprezentačných kolektívov v r. 2025, priority akcií z pohľadu SZOŠ. 

3. Rôzne 

 

Otvorenie 

Bod 1: Vyhodnotenie sezóny 2024 a plány príprav reprezentačných výberov na r. 2025 - 

LOB, PO, OC, juniori OB, dospelí OB. 

V. Franko informoval o tom, že v rámci reprezentácie LOB neboli v roku 2024 vykonávané 

žiadne aktivity. Na rok 2025 sa pripravuje účasť našich reprezentantov na Zimnej univerziáde. 

Š. Mižúr predniesol vyhodnotenie činnosti reprezentácie v presnej orientácii a plány na 

najbližšie obdobie. Uviedol, že v rámci reprezentácie v PeO dochádza ku generačnej výmene. 

Opakovane pekné výsledky dosiahol Š. Mižúr a veľmi prekvapil Jonatán Furucz, ktorý je 

veľkým prísľubom do budúcnosti. V budúcom roku je prioritou organizácia a účasť na 

Majstrovstvách sveta v PeO, ktoré budú v SR a MR.  

E. Kukurugya odprezentoval správu o činnosti a plány reprezentácie v orientačnej cyklistike 

za K. Muller Papugovú, ktorá sa semináru nemohla zúčastniť. J. Mižúr doplnil, že je potrebné 

zvážiť organizáciu Majstrovstiev SR v OC a zároveň dodal, že je potrebné, aby na 

majstrovské medzinárodné preteky chodil s pretekármi aj vedúci výpravy, ktorý môže 

reprezentantov odbremeniť od administratívnych záležitostí a v prípade akýchkoľvek 

problémov môže pomôcť s ich riešením. 

D. Sláma odprezentovali správy o činnosti reprezentačných výberov dospelých a juniorov 

v orientačnom behu za rok 2024 a plány na činnosť v roku 2025. Okrem iného uviedol, že z fi-

nančných dôvodov nepočíta s účasťou na Majstrovstvách Európy. Na uvedené reagoval J. Mi-

žúr, ktorý upozornil na skutočnosť, že z hľadiska prideľovania finančných prostriedkov zo štát-

neho rozpočtu sa berú do úvahy len výsledky z majstrovských pretekov a z uvedeného dôvodu 

navrhuje zúčastniť sa na Majstrovstvách Európy. V tejto súvislosti navrhol zložiť reprezentačné 

výbery tak, aby sme vedeli obsadiť aj štafetové behy na majstrovských súťažiach. 

T. Mušinský tiež odporučil postaviť aj ženskú štafetu, pretože máme v súčasnosti pretekárky, 

ktoré sú schopné dosiahnuť pekné výsledky. Nevidí dôvod podmieňovať ich nomináciu na zá-

klade výsledkov vo svetovom pohári. Zároveň sa pýtal, prečo sú v mužskej reprezentácii 

priamo nominovaní traja pretekári a jeden sa má nominovať na základe výsledkov v budúcom 

roku. Odporúča nominovať priamo aj M. Roháča, ktorý dosiahol na MS 2024 veľmi dobrý 

výsledok. Na základe diskusie bolo dohodnuté, že reprezentační tréneri upravia nominačné kri-

tériá a zverejnia ich do 10.12.2024. 
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A. Bukovacová navrhla, aby boli v nominačných kritériách použité exaktné pojmy, napríklad 

namiesto „znížená výkonnosť“ použiť „znížená výkonnosť o 20%“. 

 

Bod 2: Pomer delenia finančných prostriedkov pre reprezentácie na r. 2025, systém re-

fundácie a zloženie reprezentačných kolektívov v r. 2025, priority akcií z pohľadu 

SZOŠ. 

A. Patráš informoval účastníkov semináru o percentuálnom prerozdelení finančných 

prostriedkov pre jednotlivé sekcie na rok 2024 (OB 67 %, OC 8,0 %, LOB 2 %, PO 23,0 %) 

a o spôsobe ich výpočtu. Zároveň informoval o prioritách SZOŠ na rok 2025, ktorými sú 

Majstrovstvá sveta v Presnej orientácii, Majstrovstvá sveta v OB, JWOC, Majstrovstvá sveta 

v MTBO, prípadne Majstrovstvá Európy v OB. 

 

Bod 3:  Rôzne.         

J. Mižúr navrhol oceniť Predsedníctvom SZOŠ najlepších reprezentantov za jednotlivé druhy 

orientačných športov. 

 

 

 
Zapísal:  Emil Kukurugya, v.r.      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


